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Protokół nr XLVI/22 

z sesji Rady Miejskiej w Morawicy 

z dnia 30 marca 2022 r. 

XLVI sesja Rady Miejskiej w Morawicy została przeprowadzona z Sali Obrad  

w Samorządowym Centrum Kultury i Biblioteki w Morawicy (ul. Spacerowa 7), przy 

zastosowaniu zdalnego trybu obradowania. 

W posiedzeniu udział wzięli: radni Rady Miejskiej w Morawicy (wykaz radnych 

biorących udział w posiedzeniu w trybie zdalnym oraz lista obecności radnych biorących 

udział w posiedzeniu w trybie stacjonarnym, w załączeniu do protokołu), Burmistrz Miasta  

i Gminy Pan Marian Buras, Zastępca Burmistrza Pan Marcin Dziewięcki, Skarbnika Miasta  

i Gminy Morawica Pani Małgorzata Lisicka. 

PORZĄDEK POSIEDZENIA SESJI: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Stanowisko Rady Miasta i Gminy Morawica. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Miejskiej w Morawicy. 

4. Sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy Morawica o wykonaniu uchwał podjętych 

na poprzedniej sesji Rady Miejskiej w Morawicy.  

5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Miasta i Gminy Morawica na lata 2022-2026. 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta i Gminy Morawica 

na 2022 rok. 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki 

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomani na rok 

2022-2025. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia programu osłonowego Miasta  

i Gminy Morawica „Korpus Wsparcia Seniorów” na rok 2022.  

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Programu opieki nad bezdomnymi 

zwierzętami oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Miasta i Gminy 

Morawica na 2022 r. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie do 

zasobu gminnego od właścicieli nieruchomości gruntowej położonej w obrębie 

geodezyjnym Brzeziny oznaczonej działką nr 1399/9. 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie na 

rzecz Miasta i Gminy Morawica nieruchomości gruntowych niezabudowanych, 

położonych w obrębie geodezyjnym Bilcza. 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie do 

zasobów mienia gminnego nieruchomości stanowiącej własność Krajowego Ośrodka 

Wsparcia Rolnictwa. 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na użyczenie 

nieruchomości gruntowej stanowiącej część działki nr 88/2 położonej w obrębie 

geodezyjnym Bilcza. 
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14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na użyczenie 

nieruchomości gruntowej stanowiącej części działek nr 541/1, nr 542/2, nr 543/1 i nr 

544/1 położonej w obrębie geodezyjnym Morawica. 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze 

bezprzetargowej nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Miasta i Gminy 

Morawica z przeznaczeniem na poprawienie warunków zagospodarowania 

nieruchomości przyległej. 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie 

służebności przesyłu na nieruchomości stanowiącej własność Miasta i Gminy 

Morawica, oznaczonej działką o numerze ewidencyjnym 316/3 o pow. 0,0153 ha 

położonej w obrębie geodezyjnym Lisów na rzecz NEXERA Sp. z o.o. 

17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie 

służebności przesyłu na nieruchomości stanowiącej własność Miasta i Gminy 

Morawica, oznaczonej działkami o numerach ewidencyjnych 316/2 o pow. 0,3076 ha, 

314 o pow. 0,1800 ha oraz 324 o pow. 0,5600 ha położnych w obrębie geodezyjnym 

Lisów na rzecz NEXERA Sp. z o.o. 

18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XLIII/423/21 Rady 

Miejskiej w Morawicy z dnia 29 grudnia 2021 r. o zapewnieniu uruchomienia linii 

autobusowych o charakterze użyteczności publicznej na terenie gminy Morawica  

i Pierzchnica w ramach „Funduszu rozwoju przewozów autobusowych o charakterze 

użyteczności publicznej”. 

19. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wskazania wstępnej lokalizacji przystanku 

dla autobusowej komunikacji publicznej przy drodze powiatowej nr 0374T. 

20. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia wykazu kąpielisk i sezonu 

kąpielowego na terenie Miasta i Gminy Morawica na rok 2022. 

21. Sprawy różne: 

a. Sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy Morawica z działalności w okresie 

między sesjami.  

b. Informacje, komunikaty, wolne wnioski uczestników sesji. 

c. Informacje Przewodniczącego Rady Miejskiej w Morawicy. 

22. Zakończenie obrad. 

PRZEBIEG POSIEDZENIA SESJI: 

Ad. 1 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Morawicy Pan Bartosz Kruk dokonał otwarcia XLVI sesji 

Rady Miejskiej w Morawicy i przywitał wszystkich obecnych. Następnie poprosił  

o sprawdzenie kworum. Przewodniczący Rady stwierdził, że XLVI sesja Rady Miejskiej  

w Morawicy jest prawomocna, ponieważ bierze w niej udział 15 radnych.  

Obecni: 

1. Leszek Cygan 

2. Tomasz Domagała 

3. Wiesław Frankowicz 

4. Alicja Jamorska-Kurek 

5. Sebastian Król 

6. Bartosz Kruk 

7. Paweł Pajączkowski 
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8. Marcin Piecyk 

9. Dorota Pietrzyk 

10. Piotr Polewczak 

11. Krzysztof Strąk 

12. Łukasz Wojda 

13. Damian Woźniak 

14. Ryszard Znój 

15. Robert Żołądek 

Przewodniczący Rady poinformował, którzy radni biorą udział w sesji w trybie zdalnym: 

Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Paweł Pajączkowski, 

Marcin Piecyk, Piotr Polewczak, Krzysztof Strąk, Damian Woźniak oraz w trybie 

stacjonarnym: Leszek Cygan, Sebastian Król, Dorota Pietrzyk, Łukasz Wojda, Ryszard Znój, 

Robert Żołądek. 

Przewodniczący Rady udzielił głosu Radnemu Tomaszowi Domagale. 

Radny Tomasz Domagała zgłosił wniosek formalny o zmianę porządku obrad sesji - 

przeniesienie pkt 21 ppkt a) Sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy Morawica  

z działalności w okresie między sesjami, jako pkt 5 porządku obrad sesji. Nie wiem czym 

kierował się Przewodniczący Rady przenosząc ten ważny punkt obrad sesji na jej koniec. 

Przez lata pracy rada miejska wypracowała sobie ramy obrad: rozpoczęcie, ewentualnie 

wystąpienia gości, blok sprawozdań Pana Burmistrza, blok głosowań nad uchwałami  

i zakończenie sesji. Ustalanie porządku obrad jest domeną Pana Przewodniczącego, ale takie 

zmiany należałoby skonsultować z radnymi, a przede wszystkim z Panem Burmistrzem.  

Po sprawozdaniu z działalności Burmistrza między sesjami wiemy, co się wydarzyło w tym 

okresie, co daje nam pełniejszy obraz tego nad czym mamy obradować, czyli nad 

podejmowaniem uchwał, które wynikają z pracy Burmistrza pomiędzy sesjami. Pan 

Burmistrz jest gościem na naszych sesjach, sesje się przedłużają, zdarza się, że ze względu na 

inne obowiązki opuszcza je przed zakończeniem. Jeśli ten punkt będzie na końcu sesji, nie 

zawsze będzie miał możliwość przedstawienia swojego sprawozdania. Liczyłem, że 

negatywna opinia radcy prawnego przedstawiona na ostatniej komisji, skłoni Pana 

Przewodniczącego do zmiany swojej decyzji. W tej sytuacji nie pozostało mi nic innego jak 

zgłosić wniosek o zmianę porządku obrad i prosić Państwa radnych o jego pozytywne 

rozpatrzenie.  

Przewodniczący Rady – poinformował, że wszystko można poddawać dyskusji. Wystąpiłem 

do radcy prawnej o opinię prawną w tej kwestii. Ramy obrad zostały kiedyś ustalone. Próby 

zmieniania tych ram, gdzie bardzo często pojawiał się punkt tzw. „sprawy różne”. Jest blok: 

rozpoczęcie, przyjęcie protokołu, przyjęcie sprawozdania z wykonania uchwał, blok uchwał  

i to wszystko reguluje nasz statut i punkt sprawy różne, które w tym momencie są 

rozszerzone. Dlatego zwróciłem się do radcy prawnej o opinie prawną na piśmie, która  

w moim domniemaniu powołuje się na art. 18 pkt 2 – ustalanie wynagrodzenia wójta, 

stanowienie o kierunkach jego działania oraz przyjmowanie sprawozdań z jego działalności. 

My tych sprawozdań nie przyjmujemy, my ich nie głosujemy. To nie jest sprawozdanie, które 

należy przyjmować, to równie dobrze mogłoby się nazywać informacje. Cytując opinię 

prawną Pani Kokowskiej – „przedmiot obrad na sesji w każdym punkcie powinien być znany 

radnym”, a tak nie jest w sprawozdaniu które nie jest nam wcześniej przedstawiane. Dlatego 

idealnie wpisuje się w sprawy różne. Nikt mi nie zarzuci, jako Przewodniczącemu Rady że 

źle zaplanowałem przebieg i porządek obrad. Nie zabieram głosu Panu Burmistrzowi, nie 

ograniczam czasowo, bo wiem że ten punkt jest ważny. Nie zważam czy płacimy za słowa, bo 
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to są koszty, bo ten punkt jest ważny. Przewodniczący Rady poprosił o przygotowanie 

wniosku formalnego. 

O głos w tej sprawie poprosił Pan Burmistrz. Przewodniczący Rady udzielił głosu Panu 

Burmistrzowi.  

Pan Burmistrz – potwierdzam, że Przewodniczący nigdy nie zwrócił się do mnie w tej 

sprawie. Nigdy się nie zapytał jakie jest moje zdanie, moja opinia na ten temat. Jest dzisiaj 

radca prawny w urzędzie i może przed głosowaniem Państwu wyjaśnić, to co przedstawił 

Przewodniczący odbiega i zupełnie jest sprzeczne z opinią radcy prawnego. Sprawozdanie 

Burmistrza nie może być podpunktem, musi być oddzielnym punktem. Oczywiście jego 

kolejność można dyskutować, można go zostawić na samym końcu. Moja prośba jest do 

Państwa, aby przychylili się i umieścili ten punkt za sprawozdaniem z realizacji uchwał. Są tu 

ważne informacje inwestycyjne, te informacje podane na początku sesji może uprzedzą 

pewne postulaty, wnioski zgłaszane w sprawach różnych. Jestem rozczarowany, że 

Przewodniczący Rady nie zgłasza się do mnie w takich sprawach jaka jest moja opinia. 

Przewodniczący Rady – w sprawie uczestnictwa radcy prawnego w sesji od początku 

prosiłem żeby była obecna na każdej sesji, niestety tak nie jest, mimo że ustawa to 

gwarantuje. To jest sesja rady, tak samo jak Przewodniczący się nie zgłosił z zapytaniem, tak 

samo Burmistrz się nie zgłosił do mnie. 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano wniosek w sprawie: 
Wniosek formalny o zmianę porządku obrad sesji - przeniesienie pkt 21 ppkt a Sprawozdanie 

Burmistrza Miasta i Gminy Morawica z działalności w okresie między sesjami, jako pkt 5 

porządku obrad sesji. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Sebastian Król, Marcin Piecyk, 

Piotr Polewczak, Krzysztof Strąk, Łukasz Wojda, Damian Woźniak, Ryszard Znój 

PRZECIW (3) 

Alicja Jamorska-Kurek, Bartosz Kruk, Robert Żołądek 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Paweł Pajączkowski, Dorota Pietrzyk 

 

Wniosek został przyjęty. Za głosowało 10 radnych. 

PORZĄDEK POSIEDZENIA SESJI: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Stanowisko Rady Miasta i Gminy Morawica. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Miejskiej w Morawicy. 

4. Sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy Morawica o wykonaniu uchwał podjętych 

na poprzedniej sesji Rady Miejskiej w Morawicy.  

5. Sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy Morawica z działalności w okresie między 

sesjami.  
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6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Miasta i Gminy Morawica na lata 2022-2026. 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta i Gminy Morawica 

na 2022 rok. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki 

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomani na rok 

2022-2025. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia programu osłonowego Miasta  

i Gminy Morawica „Korpus Wsparcia Seniorów” na rok 2022.  

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Programu opieki nad bezdomnymi 

zwierzętami oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Miasta i Gminy 

Morawica na 2022 r. 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie do 

zasobu gminnego od właścicieli nieruchomości gruntowej położonej w obrębie 

geodezyjnym Brzeziny oznaczonej działką nr 1399/9. 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie na 

rzecz Miasta i Gminy Morawica nieruchomości gruntowych niezabudowanych, 

położonych w obrębie geodezyjnym Bilcza. 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie do 

zasobów mienia gminnego nieruchomości stanowiącej własność Krajowego Ośrodka 

Wsparcia Rolnictwa. 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na użyczenie 

nieruchomości gruntowej stanowiącej część działki nr 88/2 położonej w obrębie 

geodezyjnym Bilcza. 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na użyczenie 

nieruchomości gruntowej stanowiącej części działek nr 541/1, nr 542/2, nr 543/1 i nr 

544/1 położonej w obrębie geodezyjnym Morawica. 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze 

bezprzetargowej nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Miasta i Gminy 

Morawica z przeznaczeniem na poprawienie warunków zagospodarowania 

nieruchomości przyległej. 

17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie 

służebności przesyłu na nieruchomości stanowiącej własność Miasta i Gminy 

Morawica, oznaczonej działką o numerze ewidencyjnym 316/3 o pow. 0,0153 ha 

położonej w obrębie geodezyjnym Lisów na rzecz NEXERA Sp. z o.o. 

18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie 

służebności przesyłu na nieruchomości stanowiącej własność Miasta i Gminy 

Morawica, oznaczonej działkami o numerach ewidencyjnych 316/2 o pow. 0,3076 ha, 

314 o pow. 0,1800 ha oraz 324 o pow. 0,5600 ha położnych w obrębie geodezyjnym 

Lisów na rzecz NEXERA Sp. z o.o. 

19. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XLIII/423/21 Rady 

Miejskiej w Morawicy z dnia 29 grudnia 2021 r. o zapewnieniu uruchomienia linii 

autobusowych o charakterze użyteczności publicznej na terenie gminy Morawica  

i Pierzchnica w ramach „Funduszu rozwoju przewozów autobusowych o charakterze 

użyteczności publicznej”. 

20. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wskazania wstępnej lokalizacji przystanku 

dla autobusowej komunikacji publicznej przy drodze powiatowej nr 0374T. 
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21. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia wykazu kąpielisk i sezonu 

kąpielowego na terenie Miasta i Gminy Morawica na rok 2022. 

22. Sprawy różne: 

a. Informacje, komunikaty, wolne wnioski uczestników sesji. 

b. Informacje Przewodniczącego Rady Miejskiej w Morawicy. 

23. Zakończenie obrad. 

 

Ad. 2 
Stanowisko Rady Miasta i Gminy Morawica z dnia 30 marca 2022 r. w sprawie agresji Rosji 

na Ukrainę. Przewodniczący Rady odczytał treść stanowiska. Podziękował mieszkańcom 

gminy Morawica za pomoc dla obywateli Ukrainy 

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Stanowisko Rady Miasta i Gminy Morawica. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, 

Krzysztof Strąk, Łukasz Wojda, Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

 

Stanowisko zostało przyjęte. Za głosowało 15 radnych. Stanowisko Rady w załączeniu do 

protokołu. 

 

Ad. 3 
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Miejskiej w Morawicy. Przyjęcie protokołu  

z poprzedniej sesji Rady Miejskiej w Morawicy. Przewodniczący Rady poinformował, że 

radni otrzymali protokół drogą mailową w celu zapoznania z nim. Nie było pytań. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Miejskiej w Morawicy. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, 

Krzysztof Strąk, Łukasz Wojda, Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

 

Protokół został przyjęty. Za głosowało 15 radnych. 
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Ad. 4 
Sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy Morawica o wykonaniu uchwał podjętych na 

poprzedniej sesji Rady Miejskiej w Morawicy. Burmistrz Miasta i Gminy Pan Marian Buras 

przedstawił sprawozdanie (w załączeniu do protokołu). 

 

Ad. 5 (punkt wprowadzony wnioskiem formalnym) 

Sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy Morawica z działalności w okresie między sesjami. 

Burmistrz Miasta i Gminy Pan Marian Buras przedstawił sprawozdanie (w załączeniu do 

protokołu). 

 

Ad. 6 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta  

i Gminy Morawica na lata 2022-2026. Przewodniczący Rady poinformował, że na komisjach 

projekt uchwały został przedstawiony radnym i przeanalizowany. Nie było pytań. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta  

i Gminy Morawica na lata 2022-2026. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, 

Krzysztof Strąk, Łukasz Wojda, Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

Uchwała nr XLVI/446/22 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta  

i Gminy Morawica na lata 2022-2026 została podjęta. Za głosowało 15 radnych. Uchwała  

w załączeniu do protokołu. 

 

Ad. 7 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta i Gminy Morawica na 2022 

rok. Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały został radnym przedstawiony  

i przeanalizowany na komisjach.  

Przewodniczący Rady – w sprawie punktu budowa i przebudowa oświetlenia ulicznego. Na 

ostatnim spotkaniu dotyczącym wyboru projektów oświetleniowych, została podjęta decyzja 

że nazwa tego punktu zostanie zmieniona na najbliższej sesji. 

Zastępca Burmistrza – rozważaliśmy dwie możliwości – zmiana nazwy lub wprowadzenie 

odrębnego zadania, żeby sfinansować oświetlenie, które nie jest oświetleniem drogowym. 

Sama zmiana nazwy zadania nie wprowadza nam więcej środków. Albo zmieniamy nazwę 

zadania i zwiększamy środki albo wprowadzamy nowe zadanie, związane z oświetleniem 

terenów rekreacyjnych. 

Przewodniczący Rady – na czym będzie polegać budowa ul. Polnej w Morawicy? 

Zastępca Burmistrza – są to środki wprowadzone jako koszty wykonania dokumentacji 

projektowej – przebudowa jezdni wraz z budową chodnika. Jak dokumentacja zostanie 

wykonana będziemy szukać środków na wykonanie tego zadania.  
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Nie było innych pytań. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta i Gminy Morawica na 2022 

rok. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Sebastian Król, Bartosz Kruk, 

Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, Krzysztof Strąk, 

Łukasz Wojda, Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Alicja Jamorska-Kurek 

Uchwała nr XLVI/447/22 w sprawie zmian budżetu Miasta i Gminy Morawica na 2022 rok 

została podjęta. Za głosowało 14 radnych. Uchwała w załączeniu do protokołu. 

 

Ad. 8 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomani na rok 2022-

2025. Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały został radnym przedstawiony 

i przeanalizowany na posiedzeniu komisji stałych. Nie było pytań. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomani na rok 2022-

2025. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, 

Krzysztof Strąk, Łukasz Wojda, Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

Uchwała nr XLVI/448/22 w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomani na rok 2022-

2025 została podjęta. Za głosowało 15 radnych. Uchwała w załączeniu do protokołu. 

 

Ad. 9 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia programu osłonowego Miasta i Gminy 

Morawica „Korpus Wsparcia Seniorów” na rok 2022. Przewodniczący Rady poinformował, 

że projekt uchwały został radnym przedstawiony przeanalizowany na posiedzeniu komisji. 

Nie było pytań. 
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Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia programu osłonowego Miasta i Gminy 

Morawica „Korpus Wsparcia Seniorów” na rok 2022. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, 

Krzysztof Strąk, Łukasz Wojda, Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

Uchwała nr XLVI/449/22 w sprawie przyjęcia programu osłonowego Miasta i Gminy 

Morawica „Korpus Wsparcia Seniorów” na rok 2022 została podjęta. Za głosowało 15 

radnych. Uchwała w załączeniu do protokołu. 

 

Ad. 10 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Programu opieki nad bezdomnymi zwierzętami 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Miasta i Gminy Morawica na 2022 r. 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały został przeanalizowany  

i przedyskutowany przez radnych na ostatnim posiedzeniu komisji. Nie było pytań. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Programu opieki nad bezdomnymi zwierzętami 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Miasta i Gminy Morawica na 2022 r.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, 

Krzysztof Strąk, Łukasz Wojda, Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

Uchwała nr XLVI/450/22 w sprawie Programu opieki nad bezdomnymi zwierzętami oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Miasta i Gminy Morawica na 2022 r. została 

podjęta. Za głosowało 15 radnych. Uchwała w załączeniu do protokołu. 

 

Ad. 11 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie do zasobu 

gminnego od właścicieli nieruchomości gruntowej położonej w obrębie geodezyjnym 

Brzeziny oznaczonej działką nr 1399/9. Przewodniczący Rady poinformował, że projekt 

uchwały został radnym przedstawiony na komisjach i przeanalizowany. Nie było pytań. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
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Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie do zasobu 

gminnego od właścicieli nieruchomości gruntowej położonej w obrębie geodezyjnym 

Brzeziny oznaczonej działką nr 1399/9. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, 

Krzysztof Strąk, Łukasz Wojda, Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

Uchwała nr XLVI/451/22 w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie do zasobu 

gminnego od właścicieli nieruchomości gruntowej położonej w obrębie geodezyjnym 

Brzeziny oznaczonej działką nr 1399/9 została podjęta. Za głosowało 15 radnych. Uchwała  

w załączeniu do protokołu. 

 

Ad. 12 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie na rzecz 

Miasta i Gminy Morawica nieruchomości gruntowych niezabudowanych, położonych  

w obrębie geodezyjnym Bilcza. Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały 

został przeanalizowany przez radnych na posiedzeniu komisji stałych. Nie było pytań.  

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie na rzecz 

Miasta i Gminy Morawica nieruchomości gruntowych niezabudowanych, położonych  

w obrębie geodezyjnym Bilcza. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, 

Krzysztof Strąk, Łukasz Wojda, Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

Uchwała nr XLVI/452/22 w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie na rzecz 

Miasta i Gminy Morawica nieruchomości gruntowych niezabudowanych, położonych  

w obrębie geodezyjnym Bilcza została podjęta. Za głosowało 15 radnych. Uchwała  

w załączeniu do protokołu. 

 

Ad. 13 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie do 

zasobów mienia gminnego nieruchomości stanowiącej własność Krajowego Ośrodka 

Wsparcia Rolnictwa. Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały został radnym 

przedstawiony i przeanalizowany na posiedzeniu komisji stałych. Nie było pytań. 

 

Przystąpiono do głosowania. 
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Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie do 

zasobów mienia gminnego nieruchomości stanowiącej własność Krajowego Ośrodka 

Wsparcia Rolnictwa. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, 

Krzysztof Strąk, Łukasz Wojda, Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

Uchwała nr XLVI/453/22 w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie do zasobów 

mienia gminnego nieruchomości stanowiącej własność Krajowego Ośrodka Wsparcia 

Rolnictwa została podjęta. Za głosowało 15 radnych. Uchwała w załączeniu do protokołu. 

 

Ad. 14 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na użyczenie nieruchomości 

gruntowej stanowiącej część działki nr 88/2 położonej w obrębie geodezyjnym Bilcza. 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały został radnym przedstawiony na 

komisjach i przeanalizowany. Nie było pytań. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na użyczenie nieruchomości 

gruntowej stanowiącej część działki nr 88/2 położonej w obrębie geodezyjnym Bilcza. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, 

Krzysztof Strąk, Łukasz Wojda, Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

Uchwała nr XLVI/454/22 w sprawie wyrażenia zgody na użyczenie nieruchomości 

gruntowej stanowiącej część działki nr 88/2 położonej w obrębie geodezyjnym Bilcza została 

podjęta. Za głosowało 15 radnych. Uchwała w załączeniu do protokołu. 

 

Ad. 15 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na użyczenie nieruchomości 

gruntowej stanowiącej części działek nr 541/1, nr 542/2, nr 543/1 i nr 544/1 położonej  

w obrębie geodezyjnym Morawica. Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały 

został radnym przedstawiony na posiedzeniu komisji stałych i przeanalizowany. Nie było 

pytań. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
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Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na użyczenie nieruchomości 

gruntowej stanowiącej części działek nr 541/1, nr 542/2, nr 543/1 i nr 544/1 położonej  

w obrębie geodezyjnym Morawica. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, 

Krzysztof Strąk, Łukasz Wojda, Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

Uchwała nr XLVI/455/22 w sprawie wyrażenia zgody na użyczenie nieruchomości 

gruntowej stanowiącej części działek nr 541/1, nr 542/2, nr 543/1 i nr 544/1 położonej  

w obrębie geodezyjnym Morawica została podjęta. Za głosowało 15 radnych. Uchwała  

w załączeniu do protokołu. 

 

Ad. 16 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze 

bezprzetargowej nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Miasta i Gminy Morawica  

z przeznaczeniem na poprawienie warunków zagospodarowania nieruchomości przyległej. 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały został przeanalizowany na 

posiedzeniu komisji stałych. 

Radny Leszek Cygan – do tego wniosku na komisjach zgłosiliśmy uwagi dotyczące 

wysokości kwoty? 

Przewodniczący Rady – te wnioski były przedłożone tylko do dyskusji. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze 

bezprzetargowej nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Miasta i Gminy Morawica  

z przeznaczeniem na poprawienie warunków zagospodarowania nieruchomości przyległej. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, 

Krzysztof Strąk, Łukasz Wojda, Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

Uchwała nr XLVI/456/22 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze 

bezprzetargowej nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Miasta i Gminy Morawica  

z przeznaczeniem na poprawienie warunków zagospodarowania nieruchomości przyległej 

została podjęta. Za głosowało 15 radnych. Uchwała w załączeniu do protokołu. 

 

Ad. 17 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności 

przesyłu na nieruchomości stanowiącej własność Miasta i Gminy Morawica, oznaczonej 
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działką o numerze ewidencyjnym 316/3 o pow. 0,0153 ha położonej w obrębie geodezyjnym 

Lisów na rzecz NEXERA Sp. z o.o. Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały 

został radnym przedstawiony i przeanalizowany na komisjach. Nie było pytań. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności 

przesyłu na nieruchomości stanowiącej własność Miasta i Gminy Morawica, oznaczonej 

działką o numerze ewidencyjnym 316/3 o pow. 0,0153 ha położonej w obrębie geodezyjnym 

Lisów na rzecz NEXERA Sp. z o.o. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, 

Krzysztof Strąk, Łukasz Wojda, Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

Uchwała nr XLVI/457/22 w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu 

na nieruchomości stanowiącej własność Miasta i Gminy Morawica, oznaczonej działką o 

numerze ewidencyjnym 316/3 o pow. 0,0153 ha położonej w obrębie geodezyjnym Lisów na 

rzecz NEXERA Sp. z o.o. została podjęta. Za głosowało 15 radnych. Uchwała w załączeniu 

do protokołu. 

 

Ad. 18 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności 

przesyłu na nieruchomości stanowiącej własność Miasta i Gminy Morawica, oznaczonej 

działkami o numerach ewidencyjnych 316/2 o pow. 0,3076 ha, 314 o pow. 0,1800 ha oraz 324 

o pow. 0,5600 ha położnych w obrębie geodezyjnym Lisów na rzecz NEXERA Sp. z o.o. 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały został radnym przedstawiony na 

komisjach i przeanalizowany. Nie było pytań. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności 

przesyłu na nieruchomości stanowiącej własność Miasta i Gminy Morawica, oznaczonej 

działkami o numerach ewidencyjnych 316/2 o pow. 0,3076 ha, 314 o pow. 0,1800 ha oraz 324 

o pow. 0,5600 ha położnych w obrębie geodezyjnym Lisów na rzecz NEXERA Sp. z o.o. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, 

Krzysztof Strąk, Łukasz Wojda, Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 
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Uchwała nr XLVI/458/22 w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu 

na nieruchomości stanowiącej własność Miasta i Gminy Morawica, oznaczonej działkami  

o numerach ewidencyjnych 316/2 o pow. 0,3076 ha, 314 o pow. 0,1800 ha oraz 324 o pow. 

0,5600 ha położnych w obrębie geodezyjnym Lisów na rzecz NEXERA Sp. z o.o. została 

podjęta. Za głosowało 15 radnych. Uchwała w załączeniu do protokołu. 

 

Ad. 19 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XLIII/423/21 Rady Miejskiej  

w Morawicy z dnia 29 grudnia 2021 r. o zapewnieniu uruchomienia linii autobusowych  

o charakterze użyteczności publicznej na terenie gminy Morawica i Pierzchnica w ramach 

„Funduszu rozwoju przewozów autobusowych o charakterze użyteczności publicznej”. 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały został radnym przedstawiony na 

posiedzeniu komisji stałych i przeanalizowany. Nie było pytań. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XLIII/423/21 Rady Miejskiej  

w Morawicy z dnia 29 grudnia 2021 r. o zapewnieniu uruchomienia linii autobusowych  

o charakterze użyteczności publicznej na terenie gminy Morawica i Pierzchnica w ramach 

„Funduszu rozwoju przewozów autobusowych o charakterze użyteczności publicznej”. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, 

Krzysztof Strąk, Łukasz Wojda, Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

Uchwała nr XLVI/459/22 w sprawie zmiany uchwały nr XLIII/423/21 Rady Miejskiej  

w Morawicy z dnia 29 grudnia 2021 r. o zapewnieniu uruchomienia linii autobusowych  

o charakterze użyteczności publicznej na terenie gminy Morawica i Pierzchnica w ramach 

„Funduszu rozwoju przewozów autobusowych o charakterze użyteczności publicznej” została 

podjęta. Za głosowało 15 radnych. Uchwała w załączeniu do protokołu. 

 

Ad. 20 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wskazania wstępnej lokalizacji przystanku dla 

autobusowej komunikacji publicznej przy drodze powiatowej nr 0374T. Przewodniczący 

Rady poinformował, że projekt uchwały został radnym przedstawiony i przeanalizowany na 

posiedzeniu komisji stałych. Nie było pytań.  

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wskazania wstępnej lokalizacji przystanku dla 

autobusowej komunikacji publicznej przy drodze powiatowej nr 0374T. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Sebastian Król, Bartosz Kruk, 

Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, Krzysztof Strąk, 

Łukasz Wojda, Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Alicja Jamorska-Kurek 

Uchwała nr XLVI/460/22 w sprawie wskazania wstępnej lokalizacji przystanku dla 

autobusowej komunikacji publicznej przy drodze powiatowej nr 0374T została podjęta.  

Za głosowało 14 radnych. Uchwała w załączeniu do protokołu. 

 

Ad. 21 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia wykazu kąpielisk i sezonu kąpielowego 

na terenie Miasta i Gminy Morawica na rok 2022. Przewodniczący Rady poinformował, że 

projekt uchwały został radnym przedstawiony na posiedzeniu komisji stałych i 

przeanalizowany. Nie było pytań. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia wykazu kąpielisk i sezonu kąpielowego 

na terenie Miasta i Gminy Morawica na rok 2022. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, Krzysztof Strąk, 

Łukasz Wojda, Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Marcin Piecyk 

Uchwała nr XLVI/461/22 w sprawie określenia wykazu kąpielisk i sezonu kąpielowego na 

terenie Miasta i Gminy Morawica na rok 2022 została podjęta. Za głosowało 14 radnych. 

Uchwała w załączeniu do protokołu. 

 

Ad. 22 
Sprawy różne: 

 

a) Informacje, komunikaty, wolne wnioski uczestników sesji. 

W dyskusji wzięli udział: 
- Radny Leszek Cygan – w sprawozdaniu z działalności była mowa o inwestycji budynku  

w Brzezinach KS Moravia, że zostaje zmieniona dokumentacja (umowa z wykonawcą 

podpisana) ze względu na polepszenie użytkowania. Czy to powoduje wzrost kosztów?  

- Radny Marcin Piecyk – w sprawie wykonania drogi przy stacji bp – tam była wykonana 

droga i chodnik- jest problem z odwodnieniem. Wiem, że inwestycja jest zakończona. Czy 

jest możliwość, aby w najbliższym czasie wykonać tak, aby ta woda schodziła do rowu drogi 

krajowej?  

- Przewodniczący Rady – dlaczego w naszej gminie zbiórka odpadów wielkogabarytowych 
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zużytego sprzętu elektrycznego i elektronicznego oraz opon musi być wcześniej zgłaszana? 

W sąsiednich gminach (Daleszyce, Chęciny, Nowiny) urzędy wychodząc naprzeciw 

oczekiwaniom mieszkańców nie wymagają wcześniejszego zgłoszenia, co z perspektywy 

mieszkańca jest dużo bardziej korzystne. Przewodniczący Rady złożył oficjalne zapytanie na 

piśmie w tej sprawie. 

- Radny Krzysztof Strąk – w Radomicach I koło kościoła na zatoczce autobusowej stoi 

pojemnik z używaną odzieżą, on jest przepełniony. Proszę o usunięcie tego pojemnika przed 

świętami. 

Na tym zakończono dyskusję. 
 

b) Informacje Przewodniczącego Rady Miejskiej w Morawicy – organ wykonawczy 

przedłożył radzie sprawozdanie roczne z wykonania budżetu Miasta i Gminy Morawica za 

rok 2021 oraz sprawozdanie roczne z wykonania planu finansowego Samorządowego 

Centrum za 2021 rok. Sprawozdania zostaną przesłane radnym wraz z innymi pismami 

skierowanymi do całej rady.  

W dyskusji wzięli udział: 
- Radny Marcin Piecyk – w sprawie spotkania komisji bezpieczeństwa – Radny Krzysztof 

Strąk zgłosił między Łabędziowem Małym a Dużym wyrwę. W protokole tego nie ma 

zapisanego. 

- Radny Krzysztof Strąk – były te wnioski zgłaszane przed posiedzeniem komisji. Był 

zgłaszany odcinek drogi od Łabędziowa Dużego w kierunku Radomic I. 

- Radny Marcin Piecyk – we wnioskach to było zgłaszane, a w protokole nie ma tego ujętego. 

Naprawdę tam jest niebezpiecznie.  

- Radny Wiesław Frankowicz – muszę to sprawdzić. Jeżeli było zgłoszone, a jest to moje 

przeoczenie będzie to poprawione. 

Na tym zakończono dyskusję. 
 

Ad. 23 
Przewodniczący Rady poinformował, że kolejna sesja odbędzie się w trybie stacjonarnym. 

Podziękował wszystkim za udział w posiedzeniu i zakończył obrady XLVI sesji Rady 

Miejskiej w Morawicy.  

Na tym protokół zakończono. Protokół sporządziła: Małgorzata Orlińska 

 

 

 

 

 

  


